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Tor Øyvind Skeiseid 
Leiar 
 
Fokus: Musikk og gudstenestelivet.  
Bjørn Terje snakka om musikkens rolle 
og natur i gudstenesteledda. Dialog 
mellom soknerådet og kantor. Forslag 
frå soknerådet om å synge meir under 
nattverden. Spørsmål om det går an å få 
til eit kyrkjekor igjen?  
Ang. piano: Anbefalar å bruke det gamle 
pianoet inntil ein finn noko som er meir 
passande i kyrkja, det vere seg både det 
instrumentale, men også det estetiske – 
kva som vil passe inn i kyrkja.  
 

Heidi Bø Sangedal 
Sekretær 
 
 
 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

26/25 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 26/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Innkalling og sakliste er sendt ut til medlem og alle varamedlem om lag ei veke før 
møtet.  
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og sakliste vert godkjent slik den ligg føre.  
 
 

Vedtak  

Innkalling og sakliste er godkjent slik den ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  
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Godkjenning av protokoll 

27/25 Godkjenning av protokoll frå førre møte. 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 27/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Referat frå førre møte er sendt ut til dei frammøtte og evt innspel er tekne med i det 
endelege referatet som ligg ved.  
 
Forslag til vedtak 
 
Referat frå førre møte vert endeleg godkjent.  
 
 

Vedtak  

Referat frå førre møte er endeleg godkjent. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Saksframlegg til handsaming 

28/25 Samarbeidsform mellom sokna 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 28/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Me hadde eit felles soknerådsmøte for Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn på 
Sjernarøytunet 25. mars. I møte som kjem deler me erfaringar frå dette møte og 
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evaluerer møteform, samt snakkar om vegen vidare. Er dette noko med vil gjere 
årleg? I såfall ønskeleg at me rullerer på kva sokn me har møte i? Er det ønskeleg at 
staben er med? Kor lenge skal det vare? Bevertning? Tema?  
 
Forslag til vedtak 
 
Evaluering og vedtak i møtet.  
 
Møtehandsaming 

I møte: Evaluering av felles møte i Sjernarøy. Nyttig og kjekt å møte dei andre. Veldig 
lang dag med så sein ferje heim. Det er ei utfordring med samkøyring av båtar og 
tider til alle øyane. Eit gode for alle å sjå at dei er del av noko større. Bra at HØP var 
felles. Ville hatt meir tid til trusopplæring/diakoni. Ønskeleg med ei rullering og at ein 
tenker smart om kva saker som skal opp i desse møtene- dess færre saker, dess 
betre.  
 
 
Vedtak  

Soknerådet ønsker dette som ein årleg seanse i lag med staben, helst i 
marsmøtet. Møtestad rullerer mellom sokna. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

29/25 Revidering og godkjenning av etiske retningslinjer i arbeidet 
med barn og unge. 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 29/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt er revidert utgåve av brosjyren som gjeld tematikken, samt revidering av 
hovudpunktene, samt ein avtale som me vil at leierane av kontinuerlege tiltak i vår 
regi skal gjerast kjent med og skrive under på. Dette gjeld pr i dag styringsgruppa for 
Open hall.  
 
Forslag til vedtak 
 
Soknerådet godkjenn retningslinjene slik dei ligg føre evt med endringar som kjem 
fram i møtet.  
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Møtehandsaming 

I møte: Dette skal opp i soknerådet i starten av kvar soknerådsperiode. Veldig bra 
dokument. Dette skal introduserast for heimegruppeleierane til konfirmantane og 
styringsgruppa for Open hall. Der det står sjelesørgaren skal det vere ein tilsett anten 
prest eller diakon. Bør lage ein temakveld som både er for tilsette og frivillige og 
interesserte. Gjerne dele av vår kunnskap til andre som driv frivillig arbeide blant 
barn og unge. 
 
Vedtak  

Dokumentet godkjennast og blir sendt til Tor Øyvind i word slik at han kan 
språkvaske. Endeleg dokument vert lagt ved som orientering til neste møte.  
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

30/25 Disponering av resultat 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 30/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Rekneskapen for 2024 er revidert og ligg vedlagt. Det gjere også eit forslag til 
disponering av resultat for rekneskapsåret 2024  
Det kan vere greit for soknerådet og vite at det viss forslaget går gjennom f.eks vil stå 
om lag 20 000,- på disp.fond til Alphaarbeidet, ca 74 000,- til Open hall og ca 
80 000,- til kyrkjelydsarbeidet og ca 83 000,- til innkjøp av nytt piano.  Soknerådet 
kan vedta eit meirforbruk dette året f.eks i samband med gjenopninga som dekkast 
inn av disp.fond.  
 
Forslag til vedtak 
 
Disponering av resultat er godkjent slik det ligg føre. Soknerådet vel evt i tillegg å 
løyve pengar frå tidlegare disp.fond til meirforbruk dette året.  
 
Møtehandsaming 

Denne saka blir sett i samanheng med sak 31/25  
 
 
Vedtak  
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Disponering av resultat er godkjent slik det ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

31/25 Revidering av budsjett for 2025 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 31/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt er rekneskap for våren pr. 14.mai 2025 Dette viser eit overskot på kr 
293 148. 250 000 av desse et midler som me har fått frå Sparebanken Vest til 
tusenårsspelet til hausten. Desse pengane skal Ryfylke Livsgnist få for å kunne setje 
opp spelet. Det må og nemnast at me ikkje har fått faktura for bruk av 
Fleirbrukshallen, det vil koste oss om lag 20 – 25 000,- Når dette er betalt kan me sjå 
for oss eit overskot på om lag 20 000,- i vårsemesteret.  
 
Forslag til vedtak 
 
Rekneskapen vert teken til orientering og ein foretek evt ein justering av budsjettet i 
møtet.  
 
Møtehandsaming 

Forslag om budsjettendring på kr 30 000 i meirforbruk til gjenopningsfesten til 
hausten.  
Desse pengane takast av kyrkjelyden sitt disponeringsfond frå tidlegare år.  
 
Vedtak  

Soknerådet vedtek ei budsjettendring med eit meirforbruk på kr 30 000,- til 
arrangement i samband med gjenopninga av Hesby kyrkje. Dette meirforbruket 
skal dekkjast inn ved bruk av kyrkjelyden sitt disponeringsfond.  
 

[Lagre vedtak]  
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32/25 Gjevartenesta til trusopplæring 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 32/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Trusopplæringsutvalet har møte 19.mai, mogleg kjem det referat frå dette møte før 
møtet vårt. Dei vil avklare litt prioriteringar i dette møte. Trusopplæringa sentralt i 
DNK er i ferd med ei stor omstilling, blant anna heiter det no kyrkjeleg undervisning 
og ikkje trusopplæring. Årsrekneskapen for 2024 for Fellesrådet viste at Finnøy har 
eit overskot på kr 12000,- desse pengane er avsett til vidare bruk i Finnøy 2025.Sjå 
også vedlegget om budsjettet for trusopplæring 2025, dette til orientering.  Utanom 
dette har sokna ein eigen gjevarteneste, her er det totalt 12 faste gjeverar som totalt 
gir kr 2900,- pr månad. Dette vil generere kr 34 800,- i året . Med lønnsauke og auke 
i kostnader som me veit vil komme er det godt å ha denne bufferen i tillegg til den 
støtten som bispedømet gir og den faste gjevartenesta som ligg til Fellesrådet. Me 
veit at medlemstalet 0 – 18 år om lag vil ligge slik det er i dag evt noko synkande i 
åra som kjem.  
 
Forslag til vedtak 
 
Saka er teken til orientering og det kjem evt innspel i møtet som blir tekne med 
vidare.  
 
 

Vedtak  

Saka er teken til orientering.  

[Lagre vedtak]  

 

 

 

33/25 Misjonsprosjekt frå 2026 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 33/25 
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Saksorientering 
Det er kome inn seks søknadar om å få bli Hesby sokn sitt misjonsprosjekt frå 1. jan. 
2026 Søknadane ligg ved. Det er Fred i Colombia, Med hjerte for India, 
Cochabambabarn, Iraqw Language and Culture Trust, NMS og Normisjon sitt arbeid i 
Okhalduhnga, Nepal.  
 
Forslag til vedtak 
 
Misjonsprosjekt frå og med 1. jan. 2026 blir bestemt i møtet.  
 
Møtehandsaming 

Solfrid Sevheim Haga er inhabil grunna styreverv i ein av organisasjonane som har 
søkt. Olav Reilstad får stemmerett i saka. Det er komme inn seks søknadar.  Kvar av 
soknerådsmedlemmene fekk uttale seg om kva som var deira innstilling. Dei stod 
igjen med to prosjekt – Normisjon og NMS  
Avstemming 5 for Normisjon  – 1 stemme for NMS  
Mail om svar på søknad og tildeling blir sendt ut frå kontoret mandag 2. juni. 
Soknerådet vil takka inneverande misjonsprosjekt for god oppfølging og dialog. Dei 
vil sørge for at alle prosjektene som søkte vil få ei ofring årleg framover.   
 
 
Vedtak  

Soknerådet tildeler Hesby sokn sitt misjonsprosjekt til Normisjon sitt prosjekt 
ved Okhaldhunga sjukehuset i Nepal for ein femårsperiode frå 1. jan. 2026.  
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

34/25 1000 - årsfesten 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 34/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Komiteen gjer i møtet greie for planar og framdrift.  
 
Forslag til vedtak 
 
Soknerådet tek komiteen sitt arbeid til orientering.  
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Møtehandsaming 

Tomatfestivalen – komité for denne dagen: Tor Øyvind, Brit, Øydis, Solfrid, Tor 
Bjarne 
                Opningstid ca kl 1000 – 1600 
                Evt. «speedforedrag» om lag 7 min til faste tider utover dagen. Evt med 
involvering av  
                Ingvild m/fleire.  
               Tårnagentsjekk 1. okt. – Reidun og staben har ansvar.  
                Kyrkjefest torsdag 2. okt. kl 1900 – komité: Heidi U, Brit, Solfrid og Tor 
Øyvind. Eit tiltak  
                for breidden av Finnøyfolket. Prøver å sikre ung medverknad.  
               Kyrkjestiløp laurdag 4. okt. kl 1200 – Samarbeid med Finnøy il. Kontoret 
sjekkar med  
               DNK om det er nøkkelband å få tak i til medaljane.  
               Fest/opningsgudsteneste 19. okt. kl 1100 og 1300 – Komité: Reidun, Dorrit, 
Terje, Ola,  
               Bjørn Terje – prøver å få til planlegging onsdag 11. juni kl 1200 på 
kyrkjekontoret.  
              Historiekveld – «Kyrkja mi» 25. okt. kl 2000 – Komité: Heidi U, Anna, 
Arne, Sivert og Tor  
              Øyvind.  
              Stikk-innom….kyrkja. For ungdom. 1. nov. kl 20 eller 21.  
Alt må publiserast og evt oppdaterast på kyrkjesidene både heimesida og på fb.  
 
 
Vedtak  

Soknerådet tek komiteen sitt arbeid til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Orienteringssaker 

35/25 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hesby sokneråd 27.05.2025 35/25 
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Saksorientering 
Sakene ligg ved til gjennomlesing eller blir referert direkte i møtet.  
 
Forslag til vedtak 
 
Sakene er tekne til orientering.  
 
Møtehandsaming 

Referat frå Fellesrådet – Heidi U refererte litt elles er referatet til gjennomlesing.  
Fasteaksjonen gav kr 33909,- dette er ein nedgong på ca 19 % frå i fjor. Det var 
færre konfirmantar dette året – godt gjennomført aksjon.  
Kort informasjon frå rådsleiarsamlinga på Statens hus 29. mars v/Heidi U 
Diverse arrangement Jubileum 900 år – lokalt i Finnøy, andre stader og 
jubileumshelga Tungenes prosti 7.-9. nov. Felles korprosjekt søndag 9. nov. i 
Randaberg kyrkje kl 1900  
Info frå diakoniutvalet v/Solfrid og referat til gjennomlesing.  
Info frå trusopplæringsutvalet v/Brit «Kva er vår rolle som kyrkje inn i barne – og 
ungdomsarbeidet?» Soknerådet ønskjer saman med tilsette å leggja ein god plan for 
trusopplæringsarbeidet vidare. Derfor vil me ha fokus på dette i septembermøtet, og 
ønskjer at også trusopplærar møter. Me bør sjå på korleis me kan synleggjera og 
tydeleggjera arbeidet med trusopplæring. Me må også våga sjå på kva me kan 
justera, satsa på, avslutta. Ettersom det uansett skal lagast ein plan framover, 
ønskjer soknerådet å vera aktivt med i planprosessen. 
Status restaureringsarbeidet ved kyrkja – utvendig arbeid no framover. Steintrappa er 
blitt restaurert, glasmåleria er på plass inne. Det er kome nytt gjerde langs 
kyrkjegarden på oppsida. Smijernsportane vil bli tatt hand om.  
Kort info om kyrkjetenarstillinga v/Heidi 
Det er sendt søknad til KKM om støtte til Me syng jula inn. Også sendt søknad til 
Kirkerådet ang. ung sommarjobb – har fått støtte på kr 25 000,- Søknadsfrist 5. juni.  
Info om seminar i haust ved Israelsmisjonen – til gjennomlesing.  
 
 
Vedtak  

Sakene er tekne til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Eventuelt 


